
Stand van zaken: televisieprogramma Lange Frans 
 

 

Zoals je hebt gemerkt is het televisieprogramma van Lange Frans dit 

voorjaar niet op de buis verschenen. Toen ik dit interview in september 

2007 met Frans had, kon ik nog niet bevroeden dat ik nauw betrokken zou 

raken bij het ontwikkelen van het format voor dit programma. 

 

Toegankelijk voor een groter publiek 

Tijdens het Frontier Symposium in Amsterdam, waar Frans een award moest 

uitreiken, heeft hij mij gevraagd of ik zijn nieuwe programma voor Veronica 

wilde schrijven. Uiteraard zei ik volmondig: JA! Ik wil al heel lang met 

deze controversiële onderwerpen aan de slag, omdat ik het denk dat 

belangrijk is dat het uit de complothoek wordt getrokken en voor een groter 

publiek toegankelijk wordt gemaakt.  

 

Een brug te ver 

De maanden daarop hebben Frans, Geert Huinink, Thijs Frederiks, Willem van 

den Brandt en ik keihard gewerkt aan het schrijven van het format. In 

december 2007 en maart 2008 hebben we presentaties gegeven voor de directie 

van Veronica, maar zonder resultaat. De reden? Hoewel de zender druk bezig 

is om zich meer op inhoud richten, is deze materie nog een brug te ver.  

 

Deze ervaring heeft mij gemotiveerd om door te zetten. Het nieuwe 

informatieplatform Want To Know is daar het resultaat van. 


